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Update 

Woningbouw  
 

    

Voltallig bestuur 
 
Voorzitter  –  Monica van Hummel; 
“Ik vond in DOED de partij die het overleg aangaat en in de Raad zaken 
bespreekbaar maakt. Ik heb de cursus politiek actief gedaan en mij 
duidelijk geworden dat een aantal mensen de kar moeten trekken 
willen we als inwoners mee kunnen praten.” 
 
Secretaris – Claudia Boef; 
“Natuur, duurzaamheid en gezondheid zijn heel belangrijk voor mij! 
Waar DOED voor staat, de directe samenwerking met de inwoners van 
de gemeente Duiven, om te zorgen voor een plezierige, duurzame en 
veilige verbonden gemeenschap, voelt voor mij heel goed. Aan deze 
doelstellingen wil ik graag meewerken.” 
 
Penningmeester – Jacqueline Duis; 
“De missie en waarden van DOED passen goed bij mijn kijk op de 
wereld. Ik ben groot voorstander van participatie binnen de politiek. 
Samen kom je veel verder dan alleen. DOED doet het samen en 
iedereen is belangrijk. Door transparant, open en eerlijk, het gesprek 
aan te gaan met inwoners/ondernemers kan de politiek besluiten 
nemen met een breed draagvlak”.  
 
Algemeen bestuurslid – Hans Hassink; 
“Ik wil graag een bijdrage leveren om Duiven, Groessen en Loo een 
prettige leefomgeving e laten zijn. Ik vind dat we weer woningen 
moeten gaan bouwen. Verkeer,  veiligheid en een toegankelijke 
gemeente vind ik heel belangrijk”. 
 
Algemeen bestuurslid – Piet Arends; 
“Ik wil graag DOED ondersteunen en mij inzetten voor een sterke 
toekomst voor de gemeente Duiven. Samen werken we aan het welzijn 
en de voorspoed van onze gemeenschap”. 

 

De volgende 
fractievergadering  
is  4 oktober 2023 

Praat mee en  meld 
je aan bij  

C.boef@doed.nu 
 

 
Bloesemgaarde (Groessen) eerdere motie van DOED. 
Project is opgepakt en woensdag 12 juli inloopavond, was 
er zoveel interesse voor de plannen. Benieuwd naar de 
verdere uitwerking. 3 oktober wordt de raad bijgepraat. 

Flexwoningen locatie De Eng Duiven is gekozen om 
nader uit te werken. Omwonenden zijn geïnformeerd en 
na de zomer volgt de participatie. Er is steeds meer 
perspectief voor onze woningzoekenden. 

Duivense woningbouwprojecten verenigd op één 
digitale kaart. 

Hier kun je direct naar de digitale kaart. 
 

mailto:C.boef@doed.nu
https://kaarten.duiven.nl/iconviewer/index.html?website=Duiven
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De eerste algemene ledenvergadering was 

een succes.   Ondanks het warme weer 
was er een grote opkomst.  
 
Wil je de notulen nog even nalezen: klik hier 
 

Kennismaking, voorstelronde, 

brainstormen, wat hebben we allemaal 

bereikt. 

 

 
 

 

De start van een nieuw politiek seizoen: 
 
26 september was weer de eerste raadsavond na het zomerreces. Hier een aantal 
highlights,      
 
Participatie: 
Er wordt al jaren gesproken dat er een participatiebeleid moet komen. Een van de zaken die 
Wethouder Dominique van Dam namens DOED  in haar portefeuille heeft. Dit is nu tijdens deze 
avond vastgesteld. Het doel is participatie naar een hoger niveau te tillen. 
 
Flexwonen: 
VVD heeft een motie ingediend om het flexwoonproject stop te zetten (deze is niet in stemming 
gebracht en wordt aangehouden) DOED vindt het erg belangrijk dat er een perspectief komt 
met name voor de jeugd en starters die nu geen woning kunnen kopen maar wel de eerste stap 
willen maken. De wethouder heeft aangegeven dat er best wat hobbels zijn, een daarvan is het 
rondkrijgen van een sluitende businesscase. Daarover informeert zij ons voor de 
begrotingsbehandeling. 
 
 
 
 

Heb je interesse in de politiek? Wil je een kijkje in de 
keuken? Misschien is een cursus politiek actief dan 
iets voor jou! Er zijn nog een aantal plekken 
beschikbaar! Start 5 oktober 2023. 

 

https://doed.nu/wp-content/uploads/2023/09/Notulen-Algemene-Ledenvergadering-7-September-2023.pdf
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Uitslag van de poll tijdens Duuve te Gek! Je kunt hem nog steeds invullen.  

 
 

Zondag, 24 september 2023. DOED is present op Duuve te Gek!  Wat een leuke dag     wat een leuke 
gesprekken met onze inwoners!. Bijna de gehele fractie en bestuur en aantal leden uit de achterban 
waren aanwezig om het gesprek aan te gaan.  
De inwoners hebben hun mening kunnen geven op een aantal actuele onderwerpen. Zie de resultaten, 
maar wij zijn ook geïnteresseerd in uw mening. Laat deze gerust achter via de volgende link of scan 
de  
QR code: https://forms.gle/kEizKqJ1SWG3xvgh8 
 
Opmerkingen: 
 
Frequentie groencontainer in zomermaanden is vooral te laag 

In de winter is 1x 2 weken groencontainer prima maar in de zomer graag iedere week legen.  

Op de vraag of er voldoende binnensportfaciliteiten zijn heb ik nu ja geantwoord, maar kan ik niet inschatten. Ik zit  
niet bij een vereniging die er gebruik van maakt, dus weet niet of er voldoende uren zijn om aan de behoefte van  
alle verenigingen te voldoen. Als dat niet zo is moet het antwoord nee zijn. 

Laat gemeente meer zichtbaar zijn 

Straten zonder stoep moeten 15km bord krijgen (bijv. Witbol Duiven-Zuid) 

in zomer frequentie omhoog ivm maden 

brandweer niet te ver van het centrum, voor het stoplicht  

aan de andere kant station, snelfiets-pad onveilig 

 

 

https://forms.gle/kEizKqJ1SWG3xvgh8
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IMPRESSIE VAN  DUUVE TE GEK 


